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All the thrills of the world's most exciting auto races are delivered in this authoritative
illustrated guide. It traces Formula One's evolution from the first race in 1894 France
through today's cutting-edge cars and driving superstars, including Michael
Schumacher, Lewish Hamilton, and Fernando Alonso. But the real star is the detailed
information on the greatest races and legendary racetracks, along with the special
attention given to racing technology and the complexities and capabilities of the
modern F1 car.
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标签

F1

英语

F-1

评论

亚马逊优惠的时候买的，最后作为礼物送人了，到手的是第12版，全彩印刷，但纸质发
黄显旧，内容无非和其他的百科全书差不多，都是追溯F1的历史和各个优秀车手的小传
记~~但作为车迷拿来收藏和拓展英语词汇都是个不错的选择

-----------------------------
有好多的明星啊，这算是揭秘么、、、发哥威武啊。

-----------------------------
阿凡达的三次方！应该不会让人失望吧
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